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Protokoll 5/2020

fört vid Hässelby-Vällingby pensionärsråds sammanträde 
måndagen den 7 december 2020 kl. 09:00-11:00, Skype

Ledamöter Donald Monvall (OPOL) Ordförande-Org
Lena Bosticco (OPOL) Ledamot-Org
Barbro Kregert Lyden (OPOL) Ledamot-Org
Yvonne Wheeler (OPOL) Ledamot-Org
Karl-Erik Jansson (OPOL) Ersättare-Org

Övriga närvarande Gunnar Lindgren Ersättare-Org
Malin Lejonqvist Nämndsekreterare
Johanna Granevik Tjänsteman
Muriel Barrientos Tjänsteman
Heidi Englund Tjänsteman

Justerare Donald Monvall, Karl-Erik Jansson

Datum för justering 2020-12-09

Paragraf §§1-11

Sekreterare Malin Lejonqvist
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§ 1
Samanträdets öppnande 
Med anledning av spridningen av Covid-19 sker 
sammanträdet digitalt via Skype.
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§ 2
Upprop 

Sammanfattning av ärendet 
Ordförande Donald Monvall håller upprop.
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§ 3
Utseende av justerare och tid för justering 

Sammanfattning av ärendet 
Ordförande Donald Monvall och Karl-Erik Jansson kommer att 
justera dagens protokoll digitalt den 9 december kl 12.00.
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§ 4
Godkännande av dagordning 

Sammanfattning av ärendet 
Dagordningen godkänns.
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§ 5
En äldrevänlig stad 
Dragning av Heidi Englund från Stadsdelsningskontoret, SLK 
om temat "en äldrevänlig stad".
 
Muriel Barrientos är förvaltningens representant i arbetet med 
en äldrevänlig stad.
 
Pensionärsrådet påpekar efter dragningen att det är en 
framgångsfaktor att rådet får vara med redan i ett tidigt 
skede, inte bara i uppföljningsarbetet.
 
Pensionärsrådet påpekar också vikten av trygghetsaspekten.
 
Slutligen önskar pensionärsrådet en uppfräschning av hur 
den baslinjemätning som Lars Sonde presenterade för rådet 
för en tid sedan gick till.
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§ 6
Anmälan av föregående mötes protokoll 

Beslut 
Föregående mötes protokoll läggs till handlingarna.
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§ 7
Inför stadsdelsnämndens kommande sammanträde den 
17 december 2020 

Sammanfattning av ärendet 
Ärende 9, HV 2020/814, Remiss Revidering av riktlinjer för 
handläggning inom socialtjänstens äldreomsorg
 
Pensionärsrådet framför följande: "Hur kommer det sig att 
Fixartjänsten avseende Hässelby Vällingby är villkorad? Det står att 
man enbart förebygger risk för fall. Pensionrsrådet önskar en 
rapport varför det finns begränsningar. Pensionärsrådet önskar 
vidare ett förtydligande huruvida de 6 timmarna per år och hushåll 
inkluderar restid för Fixaren."
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§ 8
Information från stadsdelsförvaltningen 

Sammanfattning av ärendet 
Johanna Granevik representerar förvaltningen och berättar följande:
 

 Läget är fortsatt ansträngt i våra verksamheter. Med 
anledning av smittspridning av Covid-19.

 Angående den lokalfråga som tagits upp kan det finnas en 
möjlighet att låna aktivitetscentret på Fästmanssoffan i 
Nälsta. Man får då kontakta enhetschef Annette Mathiesen 
på telefon 08-508 043 20.

 Pensionärsrådet påpekar att närhetsprincipen är av vikt i det 
här sammanhanget och Fästmanssoffan ligger avsides och 
otillgängligt. Johanna Granevik tar med sig detta påpekande.

 När det gäller lokal i Åkermyntan har det inte framkommit 
något nytt sedan föregående sammanträde.

 Det har i veckan på nytt  införts besöksstopp på särskilda 
boenden till följd av smittspridning av Covid-19.

 Johanna berättar att, trots pandemin har servicehuset 
Skolörten Silviahemcertifierats i slutet av november.
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§ 9
Kvarvarande frågor 

Sammanfattning av ärendet 
Kvarvarande fråga från stadsdelsnämndens sammanträde den 26 
november 2020.
"Ärende 14 -Ärendelistan. Fråga vad de ärenden som avser beröm 
består i. Eva Frykler tar med sig frågan som kommer att besvaras på 
kommande råd. Önskemål från rådet om ett generellt svar om de 
ärenden som finns med på ärendelistan och rör äldrefrågor vid varje 
sammanträde. Eva Frykler ska se över möjligheten att redovisa detta 
mer katogiserat."

Sida 10 (12)



Hässelby-Vällingby pensionärsråd Protokoll nr 5/2020

2020-12-07

§ 10
Övriga frågor 
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§ 11
Nästa sammanträde 
Måndag den 1 februari 2021 kl 10-12. Förmöte för rådets 
deltagare kl 09-10.
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